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Abstract. Each livestock farm implements thousands of tons of manure annually. The most 
economically feasible is the processing of livestock by-products in biogas, which, in turn, can be 
used to generate electricity and meet the needs of farms in thermal energy. An example of the 
calculation of a biogas installation for cattle waste is given in the work and appropriate software 
has been developed. 

Key words: biogas plant, methane tank, electrostatement. 
© Толбатов А.В. 

 
GE6-065 

УДК 004.925 
THE METHOD OF SPLATTING THE FILTER-BASED WEIGHTED AVERAGE 

МЕТОД СПЛЕТІНГУ НА ОСНОВІ СЕРЕДНЬОЗВАЖЕНОГО ФІЛЬТРА 
Vyatkin S.I. / Вяткин С.И.  

Institute of Automation and Electrometry SB RAS 
Romanyuk A.N. / Романюк А.Н. 

Necheporyk M.L. / Нечипорук Н.Л. 
Roptanov V.I. / Роптанов В.И. 

Vinnytsia National Technical University 
 

Annotation. Modern laser and optical scanners require scene rendering techniques that 
process millions of points with high-resolution textures. This paper describes a method for 
rendering and filtering textures based on the weighted average filter (EWA) and splatting. The 
method provides high quality anisotropic texture filtering, removal of hidden surfaces, antialiasing 
and transparency. 
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Аннотация. В статье рассмотрены основные подходы к оценке долговечности бетона 

и железобетона с точки зрения механики разрушения бетона. Представлены основные 
причины, влияющие на долговечность бетона. Приведены основные зависимости. В 
результате анализа имеющихся зависимостей выявлено, что для их использования необходимо 
определение множества прочностных и деформативных характеристик бетона, 
прочностных и энергетических параметров трещиностойкости. На основе анализа 
имеющихся подходов к оценке долговечности сделан вывод, что в настоящее время не 
разработаны способы и оборудование, которые позволяют эффективно осуществлять 


